
  
 

 
 
 
 
 

 
Για να θυµάσαι ποια κατάληξη θα βάλεις κάθε φορά, να θυµάσαι 

τους κανόνες του κροκόδειλου. 
 
 
  

  
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

∆ιάλεξε τώρα ποιο από τα τρία ι, η ή ει θα βάλεις. 
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Αν το άρθρο το 
έχεις µπροστά 

τότε το ι το 
γιώτα βάλε στο 
τέλος, γρήγορα. 

Αν το άρθρο ο  
ή το άρθρο η  
έχεις µπροστά 

τότε το η το ήτα 
θα βάλεις στο 
τέλος, σίγουρα. 

Αν κάποιος 
κάνει κάτι  

τότε το ει το 
έψιλον γιώτα 

βάλε τώρα στη 
στιγµή. 

το καράβ__  το αγόρ__ 
 
το σκουπίδ__  το ψωµ__ 
 
το φανάρ__  το σιτάρ__ 
 
το φουστάν__  το µανιτάρ__ 
 

ο ναύτ__ς  η πόλ__ 
 
ο µαθητ__ς  η κόρ__ 
 
ο ληστ__ς   η τάξ__ 
 
ο υπολογιστ__ς η φων__ 
 

πίν__  δίν__     ζυµών__ 
 
ρίχν__  διπλών__     γυρίζ__ 
 
έχ__   ποτίζ__        ανάβ__ 
 
βάζ__  πεινά__     κρατά__ 
 

 

ο καθηγητ__ς        η ζέστ__     το πεπόν__     µιλά__      η Ζω__ 
 
η οµίχλ__        καθαρίζ___     το καλάµ__     ο Χάρ__ς     µέν__ 
 

Όνοµα: 

 


